
Zápisnica č. 23/2005 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU dňa 31. januára 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Ernest Bučko, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan 
Petráš, Karol Jelemenský, František Janíček, Jozef Jasenek (prodekan 
FEI STU), Dušan Bakoš, Bohumil Kováč (prodekan FA STU), Jozef 
Sablik, Ľudovít Molnár, Daniel Bobok, Pavel Timár. 

 
Neprítomní: Katarína Hrušková. 
 
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Informácia o rozpise dotácií z MŠ SR (kvestorka Žideková) 
2. Vyhodnotenie nákupu počítačov a komponentov na STU (pror. Molnár) 
3. Pracovný poriadok na STU (pror. Molnár, kvestorka Žideková) 
4. Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2005 (pror. Špaček) 
5. Stanovisko k zákonu o študentských pôžičkách (rektor Báleš) 
6. Hodnotenie vedecko-výskumnej činnosti na STU za rok 2004 (pror. Redhammer) 
7. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Hodnotenie vedecko-výskumnej činnosti na STU za rok 2004 (pror. Redhammer) – 

Príloha č. 1. 
2) Vyhodnotenie centrálneho nákupu výpočtovej techniky na STU v r. 2004 (pror. Molnár) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/22/2004, 2/19/2004, 4/20/2004, 5/21/2004, 2/22/2004, 3/22/2004,  
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Poznámky k plneniu úloh: 
K úlohe č. 1/22/2004: fakulty splnili túto úlohu nejednotne, preto KR STU prijalo nasledujúce 
uznesenie. 
 
Uznesenie KR č. 1/23/2005 
Kolégium rektora prijalo uznesenie, že každá fakulta STU pošle na školenie o implementácii 
Bezpečnostného projektu na STU príslušného prodekana, tajomníka fakulty a vedúceho 
výpočtového strediska. Fakulta môže podľa vlastného uváženia nominovať aj ďalších 
pracovníkov, ktorí prichádzajú do styku s osobnými údajmi zamestnancov alebo študentov 
fakulty. 
 
 
 

http://www.stuba.sk/svk1/o_nas/organy/zapisnice/p_KR31jan05.xls


 
Rektor Báleš: 
Na úvod pripomenul členom KR STU, že sa nachádzame práve v polovici funkčného 
obdobia. Stručne zhodnotil čo sa v tomto funkčnom období už podarilo pre STU urobiť a čo 
nás ešte čaká. Poďakoval všetkým členom KR STU za ich doterajšiu prácu. 
 
 
K bodu 1 Informácia o rozpise dotácií z MŠ SR (kvestorka Žideková) 
Kvestorka 
Žideková: 

Informovala členov KR STU, že v porovnaní s rokom 2004 STU 
zaznamenala nárast dotácie a komentovala podrobnejšie situáciu v každej 
kapitole rozpočtu. Upozornila, že uvádzané čísla ešte nie sú konečné, lebo 
dotačná zmluva ešte z MŠ SR nedošla. V mzdovej oblasti sa musíme 
vyrovnať s valorizáciou od 1.7.2005. Nepríjemne sa nás dotknú dane 
z nehnuteľností.  

  
Dekan Janíček: Hodnotí situáciu ako neschopnosť VŠ bojovať za solídnu metodiku. 
RektorBáleš: Minister školstva SR nezobral na vedomie pripomienky rektorov VŠ 

ohľadom metodiky, ktoré mu boli odovzdané na rektorskej konferencii. 
Prodekan FA 
Kováč: 

Do rozpočtu je treba zahrnúť aj vzájomné započítavanie výkonov 
jednotlivých fakúlt v pedagogike. 

Dekan Petráš: Bolo dohodnuté, že dekani dotknutých fakúlt si vzájomne odsúhlasia 
pedagogické výkony a potom sa to zohľadní v rozpočte. 

Pror. 
Redhammer: 

STU najviac pomohlo 15% za výkony vo vede a výskume. Otvorí sa aj 
otázka KEN v súvislosti s novými študijnými programami. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

V Rade VŠ sa podarilo určité veci týkajúce sa metodiky presadiť 
v spolupráci s UK Bratislava. 

Rektor Báleš: Treba myslieť na vedu a výskum na fakultách a rovnako na zmeny KEN 
v súvislosti s novými študijnými programami a byť na to argumentačne 
pripravení. Bod rokovania uzavrel s tým, že keď dostaneme dotačnú 
zmluvu, bude zvolané rokovanie KR STU. 

 
Úloha KR č. 1/23/2005 
Rektor STU ukladá úlohu poslať podklady o započítaní vzájomných výkonov v pedagogike, 
pričom materiál bude písomný a bude podpísaný dekanmi obidvoch dotknutých fakúlt. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 4. 02. 2005 
 
 
K bodu 2: Vyhodnotenie nákupu počítačov a komponentov na STU (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania, ktorý obsahuje: 

zhodnotenie zriadenia pracoviska Centrálneho nákupu výpočtovej techniky 
na STU, zhodnotenie spolupráce s dodávateľom výpočtovej techniky ŠTOR 
CAD Computers, s.r.o. a návrhy na opatrenia do budúcnosti. Za obdobie 
august až december 2004 sa zakúpila na STU výpočtová technika za 22,6 
mil. Sk. Musíme sa rozhodnúť, či súčasného dodávateľa ponechádme, alebo 
zmluvu s ním vypovieme a bude nové výberové konanie. 
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Dekan 
Jelemenský: 

Pripomienky k súčasnému stavu centrálneho nákupu počítačovej techniky 
dali zo SjF STU písomne a navrhujú dodávateľa vymeniť. 

Dekan Janíček: Z FEI STU tiež poslali písomne svoje pripomienky. Navrhujú dodávateľa 
vymeniť a zriadiť 3 pracoviská nákupu – Mlynská dolina FEI + FIIT, 
Bratislava centrum a MTF Trnava. S týmto návrhom súhlasí aj dekan Sablik 

 Ostatní dekani fakúlt tiež poslali písomné pripomienky. 
 
Uznesenie KR č. 2/23/2005 
V termíne do 2 týždňov bude vyhodnotená tak diskusia ako aj poslané písomné pripomienky 
z fakúlt STU k centrálnemu nákupu počítačovej techniky a potom bude prijaté rozhodnutie. 
 
 
K bodu 3 Pracovný poriadok na STU (pror. Molnár, kvestorka Žideková) 
Kvestorka 
Žideková: 

Informovala členov KR STU o novele Pracovného poriadku na STU, pričom 
sa sústredila na tie časti, v ktorých nastali zmeny. 

  
Dekan Janíček: Myslí si, že na vysvedčeniach a diplomoch Bc. a Ing. štúdia má byť podpis 

dekana príslušnej fakulty a nie „zástupcu STU.“ 
Dekan Petráš: Musí tam byť odvolávka na podpisový poriadok STU. Navrhol, že zástupca 

STU na vysvedčení Bc. a štátnych záverečných skúškach je dekan príslušnej 
fakulty STU. 

Rektor Báleš: Vyslovene v tejto podobe to však bolo schválené na AS STU. Po diskusii 
s UOO pôjde Pracovný poriadok na rokovanie AS STU. Tam sú možné ešte 
pripomienky. 

Dekan Janíček: Zamestnávame rôznych pracovníkov na čiastočné pracovné úväzky. Sú 
problémy s čerpaním dovolenky, čo vytvára nie malú účtovnú stratu. Treba 
tento problém na STU riešiť. 

Rektor Báleš: Dekan fakulty predsa môže určiť, aby si dotyčný pracovník dovolenku 
čerpal. Musíme zvoliť optimálnu cestu na riešenie tohto problému na STU. 

 
Uznesenie KR č. 3/23/2005 
KR STU súhlasí s návrhom Pracovného poriadku STU s pripomienkami. 
 
K bodu 4 Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2005 (pror. Špaček) 
Pror. Špaček: Informoval členov KR STU o stave prác na Aktualizácii dlhodobého zámeru 

rozvoja STU na rok 2005. Technické pripomienky z fakúlt boli všetky 
zapracované. FEI STU navrhla, aby spoločné zámery, ktoré sa opakujú 
u jednotlivých fakúlt boli uvedené vpredu a u príslušnej fakulty už nie. 

  
Dekan Petráš: Ocenil, že sa termín výrazne posunul oproti minulému roku 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Príslušné návrhy by sa mali odraziť aj v rozpočte fakúlt. Predpokladom je 
ešte ďalšie časové posunutie tohto materiálu. 

 
Stanovisko KR č. 1/23/2005 
KR STU berie na vedomie informáciu o stave prác na Aktualizácii dlhodobého zámeru 
rozvoja STU na rok 2005. 
 
 
K bodu 5 Stanovisko k zákonu o študentských pôžičkách (rektor Báleš) 
Rektor Báleš: Informoval členov KR STU o tom, ku ktorým častiam návrhu zákona mala 
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STU pripomienky. Rovnaké stanovisko mal aj AS STU a tieto pripomienky 
boli odoslané do Rady VŠ. 

K bodu 6 Hodnotenie vedecko-výskumnej činnosti na STU za rok 2004  
(pror. Redhammer) 

Pror. 
Redhammer: 

Predložil rozsiahly analytický materiál k tomuto bodu rokovania. VR STU 
má hodnotiť vzdelávaciu a vedecko-výskumnú činnosť univerzity. Preto bol 
pripravený tento analytický materiál o výsledkoch vedy a výskumu na STU 
v roku 2004. 

Rektor Báleš: V predloženom materiále mu chýba vztiahnutie na jednotku výskumnej 
kapacity. Z materiálu je zrejmé, že FEI a FCHPT majú v tomto smere 
podstatne vyššie aktivity ako ostatné fakulty STU. Upozornil, že 
v budúcnosti sa to vo zvýšenej miere prejaví aj pri rozpise dotácií. 

Dekan Bakoš: Poďakoval Vedeniu STU, že venuje patričnú pozornosť vedecko-výskumnej 
činnosti. Vidí možnosť spájania fakúlt STU na poli vedy a výskumu. 

Dekan Sablik: Vedecko-výskumnú činnosť je potrebné posilniť aj personálne 
 
Uznesenie KR č. 4/23/2005 
KR STU súhlasí s predloženým materiálom Hodnotenie vedecko-výskumnej činnosti na STU 
za rok 2004 s pripomienkami, ktoré sú súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 7 Rôzne 
  
1) Prorektor Molnár:  

Požiadal dekanov fakúlt, aby dodali vyhodnotenie  rozvojových IT projektov za minulý 
rok. Je to potrebné, lebo MŠ SR nebude podporovať tie projekty, ktoré nie sú 
vyhodnotené. 

  
2) Prorektor Kalužný: 

• Upozornil, že v zmysle zákona o vysokých školách §109 ods. 1 možno 
v akademickom roku 2005/2006 zapisovať študentov 1. ročníka všetkých stupňov 
VŠ vzdelávania iba na akreditované študijné programy. 

• Ďalej upozornil, že pri akreditácii študijných programov s časovým obmedzením 
v zmysle zákona o vysokých školách §83 ods. 7 fakulta má v stanovenej lehote 
podať správu o prijatí opatrení na odstránenie dôvodov časového obmedzenia 
akreditácie a o ich výsledku. 

• V denníku SME vyšla nepravdivá informácia o študijných programoch na STU. 
Vyzval prítomných dekanov fakúlt, aby aktualizovali príslušné propagačné materiály 

  
3) Prorektor Redhammer: 

• Máme už vyhlášku MŠ SR o habilitáciách a inauguráciách. Potrebujeme novú 
akreditáciu na to, aby sme mohli začať nové konania. Do 11.2.2005 treba kompletne 
pripraviť materiály na túto akreditáciu a čo najskôr ich podať. 

• Tlačovou konferenciou dňa 15.2.2005 začína oficiálna kampaň k Technologickému 
inkubátoru. Bude nasledovať séria seminárov na túto tému. 

4) Predseda AS STU Žalman: 
• Pripomína, že dodnes nie sú zaregistrované zmeny Štatútu STU, ktoré boli už dávno 

schválené v AS STU. 
• Rovnako nie je zverejnený nový ubytovací poriadok, ktorý už tiež bol schválený. 

5) Dekan Jelemenský: 
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• Dekanom fakúlt STU bol poslaný návrh virtuálneho centra pre automobilový 
priemysel 

• 12. mája 2005 má byť na vrcholovej úrovni podpísaná zmluva o ďalšom vzdelávaní 
pracovníkov PSA. 

• Navrhol prehliadku priestorov PSA na STU v rámci budúceho rokovania KR STU. 
6) Dekan Petráš: 

• Požiadal o finančnú bilanciu prenájmov za rok 2004. 
• Pozval prítomných na 3. ples SvF STU, ktorý bude 11.2.2005. 

7)  Predseda UOO Bobok: 
• Požiadal o text novely Pracovného poriadku STU v elektronickej podobe 
• Prebiehajú rokovania o KZ na rok 2005 

8) Prodekan FA Kováč: 
Prijímacie pohovory na FA STU sa robia anonymne. Objavili sa podozrenia na úniky 
informácií z IS STU o výsledkoch prijímacích konaní. 

9) Dekan Molnár: 
• Na FIIT STU prešli na nový systém hodnotenia štúdia s čím súvisí aj vydávanie 

diplomov. Pror. Kalužný v tejto súvislosti pripomenul, že treba dať pozor, aby sme 
sa nedostali do rozporu so zákonom o vysokých školách, konkrétne §109, ods. 1. 

• Dňa 2.2.2005 bude deň otvorených dverí FIIT STU. Fakulta usporiada propagačnú 
akciu pre maturantov v aule na Mýtnej ulici. Dekan FIIT pozýva všetkých na túto 
akciu. 

10) Dekan Bakoš: 
Požiadal o súhlas s prezentáciou projektu AUTOSTUBA na výstave INCHEBA 2005. 

11) Rektor Báleš: 
• Množia sa návrhy na inauguráciu profesorov z iných VŠ. Tento stav nepovažuje za 

dobrý pre STU. 
• Dňa 7.2.2005 sa uskutoční prijatie najlepších profesorov vo Vedení STU. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. Ing. Jozef SABLIK, PhD., dekan MtF STU 

 

Doc. Ing. Ernest BUČKO, PhD., prorektor STU 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


